



## Prof. Royce Yuen takes office of the Association 袁文俊教授出任新一屆協會主席

The Outstanding PolyU Alumni Association held its 2016 Annual General Meeting followed by a Christmas Lunch Gathering on PolyU campus on 6 December 2016. At the meeting, the Board of Directors for the term of 2016-2018 was elected and Prof. Royce Yuen Man-chun was elected as President of the Association. Click [here](#) for the name list of Board of Directors (2016-2018).

傑出理大協會於2016年12月6日在理大校園舉行2016周年大會暨聖誕聚餐，並選出第三屆董事局成員。袁文俊教授將出任新一屆協會主席。請按此獲取2016-2018董事局成員名單。

## Outstanding PolyU Alumni Award 2017 第十一屆傑出理大校友選舉



The Outstanding PolyU Alumni Award is jointly organized by PolyU and the Federation of The Hong Kong Polytechnic University Alumni Associations (FHKPUAA). Launched in late 1996, this biennial selection aims to give public recognition to the outstanding graduates of the Institution for their accomplishments in their professions and their contributions to the community.

The Award Presentation Ceremony and Dinner will be held on 25 April 2017. Please click [here](#) for more information from the Outstanding PolyU Alumni Award 2017 website.

兩年一度的「傑出理大校友選舉」是由香港理工大學與香港理工大學校友會聯合於1996年攜手創辦，旨在公開表揚於所屬行業表現出色及對社會有傑出貢獻的理大畢業生。第十一屆「傑出理大校友選舉」頒獎典禮暨晚宴將於2017年4月25日舉行，如欲查詢更多資料，請按此瀏覽第十一屆傑出理大校友選舉網頁。

## EVENT HIGHLIGHTS 活動焦點

[PolyU kicks off celebration activities for its 80th anniversary on 25 November 2016](#)  
[理大啟動八十周年校慶活動 2016年11月25日](#)



[OPAA Master Class 2016/2017 ~ Fourth Speaker Forum on 3 November 2016](#)  
[傑出理大校友協會大師班 ~ 第四屆講者論壇 2016年11月3日](#)



## PROFILE UPDATES 資料更新

## President's Corner 會長專欄

It is my real honour and privilege for taking up the presidency of the Association at the 2016 Annual General Meeting held on 6 December 2016. I trust that all Board of Directors of the new term are delighted to serve the Association in the years ahead.

Our alma mater is celebrating its 80th Anniversary in 2017, the Association and our members would take part at the celebrations, including a signature networking event in Spring, the 11th Outstanding PolyU Alumni Award Presentation and Ceremony in April, the annual master class speaker forum in Fall, as well as the year-long master class mentorship programme. I encourage you to join our events and share the joy with us!

On behalf of the Association, I wish you all a prosperous Year of the Rooster and good health!

本人十分榮幸於2016年12月6日所舉行的周年大會獲推選為新一屆會長，我與其他新任董事局成員一樣，非常高興可以在未來兩年為協會服務。

為慶祝理大於2017年建校80周年，本會及所有會員將積極參與及舉辦各項慶祝活動，如於春季舉行的重點聯誼活動、4月份舉行的第11屆傑出理大校友選舉、每年一度的大師班講者論壇，以及長達近一年的大師班師友同行計劃。本人誠邀各位參與各項活動，與我們一起為母校慶祝。

農曆年將致，我謹代表協會恭祝各位雞年進步，身體健康。

